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Tatilciler köpük 
partisinde eğlendi

Kepez’de su kanalı 
temizliği başladı

Kaçakçılara 
geçit yok 

Seneca’dan Şeyh Edebali’ye
Edebali’den bugüne öğütler
Fahrettin HEPKESKİN >4’te

�UzUn süredir yüksek seyreden enf-
lasyon, özellikle inşaat sek-
törünü vurdu. Emlakçılar 
Odası Başkanı İsmail Çağlar 
maliyetin konut üretimini 
düşürdüğünü söyledi. 5’te

MALİYETLER ARTIYOR 

T                                       RSE
KÖŞE

Hasan Şahin’i 
atın!

İdris ÖZYOL sayfa 4’te
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MARKETLERdEKİ 
büYüK TEhLİKE
Marketlerde satılan kırtasiye malzemeleri tehlike saçıyor. ‘Sağlığa zararlıdır’ ibaresi 
olan bir kalemin zincir markette satışa sunulması tehlikenin boyutunu gösteriyor

�OkuLLArIn açılmasına sayılı gün-
ler kala ailelerin kırtasiye telaşı 
da başlıyor. Uzmanlar, kırtasiye 
ürünleri satın alınırken bu ürünlerin 
üzerindeki uyarılara dikkat edilmesi 
gerektiğini, bazı ürünlerin sağlığı 
tehdit ettiğini belirtiyor. 

�kırtasiyeciler Odası Başkanı 
Mehmet Bayrak, “Geçtiğimiz 
sene bir zincir markettin rafla-
rındaki kalemin üzerinde 
‘sağlığa zararlıdır’ ibaresi 
olmasına karşın bu ürün-
ler satıldı” dedi. 4’te

üZERİNdEKİ UYARILARA bAKIN

ZİNCİR MARKETLER SATIYOR

�AlAnyA’dA sahile atılan çöplerin 
içine girerek denize ulaşamadan 
telef olma tehlikesi yaşayan caret-
ta caretta yavruları, gönüllüler ta-
rafından kurtarıldı. 8’de

KENAN PIRIC
hedef tahtasında
�antalyaspOr’Un aeK 

larnaca’dan transfer ettiği 
Boşnak kaleci Kenan piric, 
gösterdiği performans ile 
taraftardan tepki aldı. 7’de

10 MİLYON TURİST REKORU
Antalya, tarihinde 
ilk defa 11 Ağustos 

itibarıyla turist 
sayısında 10 

milyonu geçti.
Kente 1 Ocak- 11 
Ağustos tarihleri 

arasında 10 milyon 
7 bin 856 turist geldi

�AntAlyA’dA Ağustos ortası itibarıy-
la turizmde rekor yıl olan 2023’ün 
üzerinde turist sayılarına ulaşıldı. 
Kentte ilk defa Ağustos ayının ilk 
günlerinde toplam turist sayısı 10 
milyonu geçti. 2’de

TURİZMdE bİR İLK 

İNşAAT SEKTöRü
KONTROLE ALINMALI

İnşaat maliyetlerinin kontrol 
altına alınmadığı takdirde konut 
fiyatlarının yükselmeye devam 

edeceğini vurgulayan İsmail 
Çağlar, “Girdi maliyetleri üzerinde 

denetim sağlanmalı” dedi

GÜVEN 
GÜNEŞ

Yukarıkaraman’ın sulama 
sorunu ortadan kalkıyor
�BüyüKşEhİr Belediyesi, yukarıka-

raman Mahallesi’nde 50 çiftçi aile-
sinin faydalanabileceği kapalı dev-
re sulama sistemi kuruyor. 6’da

�AlAnyA’dA lüks yatla tura çıkan tu-
ristler, denize atılan çöpleri toplamak 
için düzenlenen yarışmada hem eğ-
lendi hem temizlik yaptı. 2’de

Yatla tura çıkıp
çöp topluyorlar

Polise
direnip 
karnına
ateş etti

�ayrıldığı kız 
arkadaşını evinde 
bulamayan Meh-
met y., polisin 
müdahale edeceği 
sırada tabanca ile 
karnına ateş ede-
rek yaralandı. 3’te

Sahildeki çöpler
canlıları etkiliyor

�BeleK kumsalındaki caret-
ta yuvası sayısı 3 bin 300’ü 
aşarken bu yuvalardan çıkan 
binlerce yavru denizle bulu-
şuyor. 8’de

binlerce yavru
denizle buluşuyor

�MAddE bağımlısı olduğu öğrenilen 
45-50 yaşlarındaki kişi, yolun ortası-
na yatarak, yolu trafiğe kapattı. Böl-
geye polis ekipleri sevk edildi. 3’te

Yola 
yatarak

trafiği
kapattı

�İSmaİl Çağlar
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AlAnyA’dA Bu yıl 18.si gerçekleştirilen 
Gökbel Yağlı Pehlivan Güreşleri Festivali’ni 
değerlendirme toplantısının ikincisi yapıl-
dı. Encümen Salonu’ndaki toplantıya Beledi-
ye Başkanı Osman Tarık Özçelik, Antalya İl 
Jandarma Komutan Yardımcısı Albay Engin 
Burak Mindivanlı, İlçe Jandarma Komutanı 
Binbaşı Hüseyin Direk, Belediye Başkan Da-
nışmanı ve Organizasyon Komitesi Başkanı 
Abdurrahman Açıkalın, Kestel Mahalle Muh-
tarı Hüsnü Uyar, Karakocalı Mahalle Muhtarı 
Şeref Yiğit ile Belediye Birim Müdürleri ve il-
gili personel katıldı.

MARKALAŞAN TURİZM ANLAYIŞI

Alanya’nın etkin ve en doğru şekilde tanı-
tılması adına tüm turizm paydaşlarıyla ortak 
hareket ettiklerini söyleyen Belediye Başkanı 
Osman Tarık Özçelik, markalaşmış bir turizm 
anlayışını en üst düzeye taşımak için gayret 
gösterdiklerini belirtti. 

EMEĞİ GEÇENLERE TEŞEKKÜR

Gökbel Yağlı Pehlivan Güreşleri Festivali’ni 
değerlendiren Başkan Özçelik, “Çok emek ve-
rildi. Herkesin eline sağlık. Emeği geçen tüm 
arkadaşlarıma teşekkür ediyorum. Eksi bir 
söylem olmadı ve olumlu yansımalarını gör-
dük. Silah ve havai fişek atılmaması da va-
tandaşlarımız tarafından memnuniyetle kar-
şılandı. Var olanı daha iyi hale getirmek için 
çalışmalarımız sürüyor.” diye konuştu.

Turizmi çeşitlendireceklerini söyleyen Baş-

kan Özçelik, spor turizmini canlandıracakla-
rını belirtti. Alanya’nın spor turizmine kazan-
dırılmasını çok önemsediklerini kaydeden 
Başkan Özçelik, “Sezon dışı olarak tanımla-
nan Kasım-Nisan arası dönemde bisiklet, tri-
atlon gibi sporcuların hazırlık antrenman-
larını yapmaları ve ayrıca Mayıs ile Eylül 
aylarını kapsayan yaz dönemi antrenmanla-
rı için Yüksek İrtifa Antrenman Merkezi oluş-
turacağız. Öte yandan Gökbel’de yaz süresin-
ce gençlerimiz ve ilköğretim öğrencilerimize 
yönelik doğayla baş başa kalabileceği, 1650 
metrede kamp deneyimini yaşayabilecekleri 
Yaz Kampı alanını kuracağız.” dedi.

Başkan Danışmanı ve Organizasyon Komi-
tesi Başkanı Abdurrahman Açıkalın ise, Gök-

bel’i Türkiye ve dünya markası yapma yo-
lunda gayret göstereceklerini ifade ederek, 
gelecek yıl 4 güne çıkarılması planlanan fes-
tivalin birçok etkinlikle zenginleştirileceğini 
kaydetti.

Açıkalın şöyle konuştu; “2 futbol, 3 voley-
bol sahası, 6 parkurlu atletizm pisti, konak-
lama için butik otel, doğa yürüyüşü ve mo-
tokros gibi aktiviteler eklenecek. Hedefimiz, 
oldukça çevreci ve sürdürülebilir bir yakla-
şımla festivali devam ettirmektir. Yerel sanat-
çılarımız konserler verecek. Yüksek İrtifa Ant-
renman Merkezi, sporcularımız için büyük 
önem taşıyor. Ayrıca güreşlerin de puanlı ol-
ması için federasyonla görüşmelerimiz de-
vam ediyor.” HABER MERKEZİ

BU yıl büyük bir tur operatö-
rünün batışı, Avrupa Futbol 
Şampiyonası ve Paris Olimpi-
yatları, ekonomik sorunlar, Uk-

rayna-Rusya ile İsrail-Filistin savaşları 
gibi birçok soruna rağmen Antalya’da 
ağustos ortası itibarıyla turizmde re-
kor yıl olan 2023’ün üzerinde turist sa-
yılarına ulaşıldı. Kentte, ilk defa ağus-
tos ayının ilk günlerinde toplam turist 
sayısı 10 milyonu geçti. Devlet Hava 
Meydanları İşletmesi (DHMİ) Antal-
ya Havalimanı ve Gazipaşa Havalima-
nı verilerine göre, 11 Ağustos Pazar 
günü 90 bin 968’i Antalya Havalima-
nı, 1926’sı Gazipaşa Havalimanı ol-
mak üzere 92 bin 894 yabancı turist 
inişiyle kente yıl başından bu yana ge-
len turist sayısı 10 milyon 7 bin 856’ya 
ulaştı. Geçen yılın aynı dönemindeki 
9 milyon 141 bin turist sayısına göre, 
yüzde 9 oran ve 890 bin kişilik artış 
gerçekleşti.

GÜNLÜK ORTALAMA                 
88 BİN TURİST

16 Ağustos Cuma iti-
barıyla Antalya’ya 
iki havalimanı ara-
cılığıyla gelen top-
lam turist sayısı 
ise 10 milyon 424 
bin 359’a ulaş-
tı. Ağustos ayı-
nın 16 günlük dö-
neminde 1 milyon 
412 bin 905 turis-
tin indiği Antalya’ya 
günlük ortalama 88 bin 
306 turist geldi. Ağustos 
ayındaki toplam turist sayısı-
nın da 2,7 milyona ulaşması ve top-
lamda 12 milyona yaklaşması bekle-
niyor. 16 Ağustos itibarıyla Antalya’ya 
gelen toplam 10 milyon 424 bin 359 tu-
ristin 10 milyon 239 bin 269’u Antal-
ya Havalimanı’na inerken, 185 bin 90’ı 
Gazipaşa Havalimanı’na geldi.

Milliyetlere göre turist sayılarına ba-
kıldığında temmuz ayı sonu itibarıyla 
ilk sıradaki Rusya’dan toplam 2 milyon 
40 bin turist geldi. Geçen yıla göre yüz-
de 10 artış gösteren Rusların payı ise 

yüzde 24 oldu. Rus turist sayı-
sı geçen senenin aynı döne-

mine göre 184 bin daha 
yükseldi. İkinci sırada-

ki Almanya’dan gelen 
turist sayısı ise yüzde 
8’lik artışla 1 milyon 
770 bine yükseldi. 
Son yıllarda istikrarlı 
şekilde artışın yaşan-

dığı Alman pazarında-
ki sayısal artış 131 bin 

olurken, Almanların top-
lamdaki milliyet payı yüz-

de 20,8 oldu.
Üçüncü sıradaki İngiltere’den 

yüzde 22’ye yakın artışla 874 bin tu-
rist geldi. Milliyet payı yüzde 10 olan 
İngilizler geçen senenin aynı döne-
mine göre 157 bin kişi arttı. Dördün-
cü sıradaki Polonya’dan yüzde 23,7’lik 
artışla 683 bin turist gelirken, Polonya-
lıların toplam turizmdeki milliyet payı 

yüzde 8’e yükseldi. Polonya’dan gelen 
turist sayısındaki artış 131 bin oldu.

TOPLAM YOLCU TRAFİĞİ 20 
MİLYONU AŞTI

Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı 
DHMİ Genel Müdürlüğü verilerine 
göre, Antalya Havalimanı’nda temmuz 
ayında, iç hat yolcu trafiği 630 bin 500, 
dış hat yolcu trafiği 4 milyon 999 bin 
633 oldu. Böylece temmuzda toplam 5 
milyon 630 bin 133 yolcuya hizmet ve-
rildi. Temmuz ayında Antalya Havali-
manı’na iniş-kalkış yapan uçak trafi-
ği iç hatlarda 3 bin 956, dış hatlarda 28 
bin 650 olmak üzere toplamda 32 bin 
606’ya ulaştı. Yük (kargo, posta, bagaj) 
trafiği ise temmuz ayında toplamda 67 
bin 95 ton oldu. 7 aylık toplamda ise 
Antalya Havalimanı’nda yolcu trafiği 
20 milyon 204 bin 166, uçak trafiği 126 
bin 567, yük trafiği ise 240 bin 242 ton 
olarak gerçekleşti.  DHA

10 milyon
turist rekoru
Antalya, tarihinde ilk defa 11 Ağustos itibarıyla 10 milyondan fazla turist ağırladı. 
Kente 1 Ocak- 11 Ağustos 2024 tarihleri arasında 10 milyon 7 bin 856 turist geldi

KEPEz Hidroelektrik Santrali’nin, tah-
liye suyunun Düden Çayı’na verilmesi 
için inşa edilen su kanalı, zaman içeri-
sinde ilçenin mimari simge yapıların-
dan biri haline geldi. Yaklaşık uzunluğu 
14 kilometre olan kanal, ilçenin batısın-
daki Ünsal Mahallesi ile doğudaki Dü-
den Şelalesi arasında yer alıyor. DSİ’nin 
sorumluluğunda olan ve ilçeyi ikiye bö-
len kanal, yoğun yağışlarda taşkın ris-
kinin önlenmesine yardımcı oluyor. Ke-
pez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, 
Başkan Yardımcısı iken kanalın Eren-
köy Mahallesi bölümünde çevre dü-
zenlemesi ve peyzaj çalışması projesini 
gerçekleştirmişti. Daha sonra bu pro-
je kanalın tamamında uygulandı. İlçeyi 
güzelleştiren kanalda, su akışının olma-
dığı yaz döneminde atılan çöplerden ve 
büyüyen bitkilerden dolayı kötü bir gö-
rüntü oluştu.

VATANDAŞTAN TALEP 

Su kanalına sınırı olan mahallelerin 
muhtarları ve vatandaşlar, Başkan Me-
sut Kocagöz’den, kötü kokuya ve sineğe 
neden olan kanaldaki kirliliğin temiz-
lenmesini istedi. Başkan Kocagöz, geç-
tiğimiz günlerde ziyaret ettiği Antalya 
DSİ 13. Bölge Müdürü Özhan Erdanış-
man’a vatandaşların kanal talebini ilet-
ti. ziyarette ilçedeki su taşkınlarının ön-
lenmesi için yapılabilecek çalışmalar da 
konuşuldu. Görüşmede, iki kurumun iş-
birliğiyle hem taşkın riskini azaltmak 
hem de çevre kirliliğini önlemek ama-
cıyla kanalın tamamında ıslah çalışma-
sı yapılmasına karar verildi. Bu kararın 
ardından DSİ, 4 iş makinesiyle su kana-
lında ıslah çalışmasını başlattı. İş ma-
kinesi yardımıyla kanal atıklardan, ze-
minde biriken çamurdan, çöplerden ve 
bitkilerden temizleniyor.

Başkan Mesut Kocagöz, kanalın Kü-
tükçü ile Yeni Emek mahalleleri bölü-
münde incelemelerde bulundu. Kütük-
çü Mahalle Muhtarı Meryem Erkal ve 
Yeni Emek Mahalle Muhtarı Mehmet 
Önal, kanalda yaşanan kirlilikle ilgili 
Kocagöz’e bilgi verdi. Konuyla ilgili bir 
açıklama yapan Başkan Kocagöz, bele-
diye ve diğer kamu kurumlarının ortak 
amacının insanlara hizmet etmek oldu-
ğunu hatırlattı.  İHA

Kepez’de su kanalı 
temizliği başladı

GÜNÜBİRlİK tur düzen-
leyen tekne kaptanı Turgay 
Meşe, hem çevre bilincini ar-
tırmayı hem de tatilin keyfi-
ni çıkarmayı amaçlamak için 
çöp toplama etkinliği düzen-
ledi. lüks teknede yerlerini 
alan turistler Alanya’nın ta-
rihi güzelliği olan Kızılkule, 
Tersane, Alanya Kalesi, Aşık-
lar Mağarası ve Damlataş 
Plajı güzergahında gezintiye 
çıktı. İlçenin doğal, tarihi gü-
zelliklerini denizden keşfet-
mek isteyen turistler, tur sı-
rasında gittikleri yerlerde ve 
deniz üstüne sup tahtası yar-
dımıyla çöp toplamak için 

yarışarak eğlenceli dakikalar 
yaşadı. En çok çöp toplayan 
turistlere ise Turgay Meşe ta-
rafından kaptan şapkası he-
diye edildi.

Yapılan bu etkinliğe farklı 
tur tekneleri ve çevredeki in-
sanlar da destek verdi. Tekne 
kaptanı Turgay Meşe, yapmış 
oldukları farkındalık etkinli-
ğine katılım gösteren herke-
se teşekkür etti.

Etkinliğe katılan Rus va-
tandaşı Alexander Khomen-
ko ve Konstantin Kireev ise 
çok eğlendiklerini belirterek, 
denizlerin temiz tutulması 
gerektiğini söyledi.  İHA

Yatla tura çıkıp
çöp topluyorlar

Alanya’da lüks yatla tura çıkan turistler, 
denize atılan çöpleri toplamak için 

düzenlenen yarışmada hem eğlendi hem 
çöpleri topladı. Yarışmada en fazla çöpü 

toplayanlar kaptan şapkası ile ödüllendirildi

Alanya turizmi
çeşitlendirilecek

Turizmi çeşitlendireceklerini belirten Alanya Belediye Başkanı Osman Tarık Özçelik, spor 
turizmini canlandırarak, sporcular ile gençlerin sezon dışı ve yaz aylarında yararlanabilmeleri 

için Yüksek İrtifa Antrenman Merkezi ve Yaz Kampı oluşturacaklarını kaydetti
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GAzİPAŞA’DA bir işyerinde gaz tüpünden çıkan yangın iş yeri 
çalışanlarının müdahalesinin ardından olay yerine gelen itfaiye ekipleri 
tarafından büyümeden söndürüldü. işyeri çalışanları, yeni gaz tüpünü 
taktıkları esnada tüpten çıkan gazın ardından bir anda alev aldığını 
gördü. Çıkan alevleri etrafa sıçramadan söndürmek isteyen çalışanlar, 
yangına yangın tüpü ile müdahale etti. İHA

İşyerindeki yangına erken müdahale edildi

Manavgat’ta serinlemek için 
girdiği Köprüçay Irmağı’nda kay-
bolan Ahmet Yıldız’ı arama çalış-
ması devam ediyor. Karabük Ma-
hallesi’nde, serinlemek amacıyla 
Köprüçay Irmağı’na giren Ahmet 
Yıldız, akıntıya kapıldı. Bir anda 
gözden kaybolan Yıldız’ın bulun-
ması için jandarma ve sağlık ekiple-
ri olay yerine sevk edildi. Jandarma 
ekipleri, karadan yapılan arama 
çalışmasından sonuç alınamayın-
ca bölgeye AFAD, Jandarma Sual-
tı Arama Kurtarma Timi ve Side Su-
altı Arama Kurtarma (SAK) ekipleri 
çağrıldı. Side SAK dalgıçları ve di-
ğer ekipleri hava kararıncaya kadar 
ırmakta 2 ayrı noktada arama yap-
tı. Akşam saatlerinde su altındaki 
arama çalışmalarına ara verildi. Ka-
rada arama çalışmaları gece de sür-
dürüldü. Sabah, havanın aydınlan-
masıyla ekiplerin su altında arama 
çalışmaları devam etti.  dHa

Kepez’De bir kişi ayrıldığı kız 
arkadaşını evde bulamayın-
ca sinir krizi geçirdi. Olay, saat 
15.00 sıralarında Kepez ilçesi-

ne bağlı Gülveren Mahallesi 3752 so-
kak üzerinde bulunan 3 katlı apart-
manda meydana geldi. Mehmet Y., bir 
hafta önce ayrıldığı kız arkadaşının 
oturduğu binaya geldi. Arkadaşının 
evde olmadığını öğrenen Y., apartma-
nın önünde beklemeye başladı. Kız ar-
kadaşına telefon ile ulaşmaya çalışan 
ve Kaş ilçesinde tatilde olduğunu öğre-
nen Mehmet Y., kente gelmesini istedi. 
Ancak olumsuz yanıt alan ve telefon-
da bağırarak konuşan Mehmet Y., ya-
nında taşıdığı tabanca ile apartmanın 
çevresinde dolaşmaya başladı. Y.’nin 
tabanca ile apartmanda bağırmasın-
dan rahatsız olan binada oturanlar du-
rumu 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne bildirdi. İh-
barla bölgeye çok sa-
yıda polis ve sağlık 
ekibi sevk edildi.

KENDİSİNİ 
KarNINdaN vurdu

polis ekipleri apart-
mandan çıkmayan 
Mehmet Y.’ı ikna ede-
meyince bölgeye özel 
harekat ekipleri yön-
lendirildi. Özel hare-
kat polisleri operas-

yon düzenleyeceği 
sırada Mehmet Y., ta-
banca ile karnına 1 el 
ateş etti. Sağlık ekiple-
rinin ilk müdahaleyi 

olay yerinde yaptığı Mehmet Y., Akde-
niz Üniversitesi Hastanesi’ne kaldırıldı. 
Mehmet Y.’nin polis nezaretinde teda-
visi sürdürülürken, olayla ilgili çalışma 
başlatıldı.  dHa

Polise direniP 
karnına ateş etti
Ayrıldığı kız arkadaşını evinde bulamayan ve binanın çevresinden ayrılmayan Mehmet Y., şikayet üzerine gelen 
polis ekiplerinin müdahale edeceği sırada tabanca ile karnına ateş etti. Yaralanan Y., hastanede tedaviye alındı

Bİr apartmanın bodrum katında çıman yangın 
ekipleri alarma geçirdi. Yangın, Muratpaşa ilçesine 
bağlı Konuksever Mahallesi 811 sokak üzerin-
de bulunan 3 katlı apartmanın bodrum katında 
meydana geldi. Apartmanın bodrum katından 
duman yükseldiğini görenler durumu 112 Acil Çağrı 

Merkezi’ne bildirdi. İhbarla bölgeye polis ve itfaiye 
ekipleri sevk edildi. İtfaiye ekipleri apartmanın 
bodrum katında izmaritten kaynaklı çıkan yangını 
kısa sürede söndürdü. Ekipler, aspiratör yardımıyla 
apartmandaki dumanı tahliye etti. Emniyet ekipleri 
izmariti atan kişiyi araştırıyor. DHA

İzmarit
yangına 
neden
oldu

Bir apartmanın 
bodrum katında 

sigara izmaritinden 
kaynaklı yangın 

çıktı. Ekipler 
apartmana 
yayılmadan 

yangını söndürdü

AlAnYA’DA cip uçuruma yuvarlan-
dı. Kaza, saat 15.00 sıralarında Alan-
ya’nın Beyreli Mahallesi Sapadere Kan-
yonu yolu üzerinde meydana geldi. İlçe 
merkezine seyir halinde olan Ali R.K. 
(39) idaresindeki 34 Te 0983 plakalı cip, 
kontrolden çıkarak 15 metrelik uçuru-
ma yuvarlandı. Ters dönen araçta sıkı-
şan sürücü ve cipte bulunan Murat K. 
(36) yaralandı. Araç içerisinde sıkışan 
yaralılar, ihbar üzerine bölgeye sevk 
edilen itfaiye, jandarma ve sağlık ekip-
leri tarafından araçtan çıkarıldı. Sağlık 
ekiplerinin ilk müdahalesinin ardından 
ambulanslarla Alanya eğitim ve Araş-
tırma Hastanesi’ne götürülen yaralıla-
rın sağlık durumlarının iyi olduğu bildi-
rildi. Jandarma, kazayla ilgili inceleme 
başlattı. İHA

Kontrolden
çıkan cip 
uçuruma 

yuvarlandı
Alanya’da cipin uçuruma 

yuvarlanması sonucu meydana 
gelen kazada 2 kişi yaralandı

Serinlemek istedi
ırmakta kayboldu

karşıya geçemedi

Manavgat ilçesinde, An-
talya-Alanya D-400 Karayolu 
Manavgat Çevreyolunda An-
talya istikametinden Alan-
ya yönüne seyir halindeki er-
kan D.’nin kullandığı 07 BzD 
67 plakalı hafif ticari araç, 
Sorgun-Otogar Köprülü Kav-
şağı’na geldiğinde yaya ola-
rak yolun karşısına geçmek-
te olan emine n. isimli kadına 
çarptı. Çarpmanın etkisiyle 
yolun kenarına savrulan ka-
dının yardımına diğer araç 
sürücüleri ve vatandaşlar 
koştu. Olayın haber verilme-

si üzerine olay yerine 112 Acil 
Sağlık ve polis ekipleri sevk 
edildi. Acı içerisinde yerde 
kıvranan kadın, olay yerin-
deki ilk müdahalesinin ardın-
dan hastaneye kaldırıldı. Ka-
zayı gören vatandaşlar, yolun 
karşısına geçmekte olan kadı-
nın köprülü kavşaktan gelen 
aracı görünce yolun ortasında 
bir an durakladığını ve ara-
cın da bu sırada kadına çarp-
tığı dile getirdiler. Ambulans-
la hastaneye kaldırılan emine 
n.’nin hayati tehlikesinin de-
vam ettiği öğrenildi.  İHA

Manavgat’ta yolun karşısına geçmekte olan yayaya 
hafif ticari araç çarptı. Kazayı gören vatandaşlar, 
kadının köprülü kavşaktan gelen aracı görünce 

yolun ortasında bir an durakladığını ve aracın da 
bu sırada kadına çarptığını söylediler

MADDe bağımlısı olduğu öğre-
nilen bir kişi, yolun ortasına yata-
rak, araçların geçişini engelledi. 
Olay, Muratpaşa ilçesine bağlı Ge-
bizli Mahallesi 1118 sokak üzerin-
de meydana geldi. Madde bağımlısı 
olduğu öğrenilen 45-50 yaşlarında-
ki kişi, sokak üzerinde bulunan yo-
lun ortasına yatarak, yolu trafiğe 
kapattı. İhbarla bölgeye polis ekip-
leri sevk edildi. ekipler, sokak üze-
rinde trafiği tehlikeye atan ve araç-
ların geçişlerini engelleyen madde 
bağımlısını yol üzerinden kaldıra-
rak, hastaneye götürdü. dHa

Yola yatarak
trafiği kapattı
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Yurttan
kısa kısa

Vergi denetimi 
dijitale taşınacak

HAZİNE ve Maliye Bakanı Mehmet 
Şimşek, hızlanan dijital dönüşüm ve 
bilgi teknolojilerinin etkin kullanımıy-
la artık vergi denetiminin elektronik 
ortamda yapılabileceğini duyurdu. 
Bakan Şimşek, sosyal medya hesabın-
dan yaptığı açıklamada, “Müfettişler 
ve mükelleflerin fiziken bir araya gel-
mesine gerek kalmayacak” ifadelerini 
kullandı.

Şehirlerin hava 
kalitesi ölçülüyor

ÇEVRE, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı tarafından, «Şehirlerimizin 
hava kalitesi değerlerini, yerli ve milli 
yazılımımız NEFES ile tespit etmeye 
devam ediyoruz» açıklaması yapıldı. 
Bakanlık tarafından yapılan açıkla-
mada, “NEFES ile şehirlerimizin dijital 
ikizlerini oluşturduk. 3 boyutlu ortam-
da, illerimizin hava kalitesi değerlerini 
inceliyoruz” denildi.

Tapu Müdürlüğü 
skandalla karıştı!

İSTANBUL Başakşehir Tapu Mü-
dürlüğü’nde rüşvet karşılığı işlem 
yaptığı tespit edilenlere operasyon 
yapıldı. İstanbul merkezli İzmir Bursa 
ve Şırnak’ta yapılan operasyonda 17 
şüpheli gözaltına alınırken rüşvetten 
elde edilen paranın yaklaşık 1 milyon 
lira olduğu belirlendi. Operasyonda 
ele geçirilen dijital materyallere el 
konulurken şüpheliler adliyeye sevk 
edildi.

Boztepe köyünde 
kazanan halk oldu

EDİRNE’NİN Keşan ilçesine bağlı 
Boztepe köyü yakınlarında özel bir 
şirket tarafından jeotermal kaynak 
aranmak üzere 8 ayrı sondaj kuyusu 
açılması projesinin Çevresel Etki De-
ğerlendirmesi süreci, Çevre, Şehircilik 
ve İklim Değişikliği İl Müdürlüğü 
tarafından sonlandırıldı.  Boztepe 
Çevre Platformu Sözcüsü Ali Karakaş, 
Boztepe halkının kazandığını belirtti. 

39 ilaç ödeme 
listesine alındı!

ÇALIŞMA ve Sosyal Güvenlik 

Bakanı Vedat Işıkhan, Sosyal 

Güvenlik Kurumu tarafından 

yapılan düzenlemeyle 30’u yerli 

üretim olmak üzere 39 ilacı daha 

geri ödeme listesine aldıklarını 

duyurdu. İlaçlardan 3’ünün anti-

biyotik, 3’ünün immünglobulin, 

2’sinin kronik böbrek yetmezliği 

ilacı, 2’sinin kronik immün trom-

bositopenik purpura ilacı ve 

1’inin grip aşısı olduğu belirtildi.

Demir yolu ile 
ihracatta artış

ULAŞTIRMA ve Altyapı Bakanı 

Abdulkadir Uraloğlu, yaptığı yazılı 

açıklamada, 2024 yılı Ocak-Tem-

muz dönemine ait ihracat amaçlı 

taşınan yük verilerini paylaştı. 

Uraloğlu, Türkiye’nin ihracat 

potansiyelini artırdığını kayde-

derek,”2024 yılının ilk 7 aylık 

döneminde 1,2 milyon ton ihracat 

taşıması gerçekleştirerek geçen 

yılın aynı dönemine göre yüzde 

13,2 artışla rekor kırdık” dedi. 

Dilan Polat 
tahliye edildi

KARA para akladıkları gerekçe-

siyle Dilan Polat ve Engin Polat’ın 

da aralarında bulunduğu 28 kişi 

hakkında dava açılmıştı. Avukatın 

mahkemeye sunduğu itiraz dilek-

çesini kabul eden mahkeme, Dilan 

Polat’ın tutuksuz yargılanmasına 

karar verdi. Dilan Polat ve Engin 

Polat’ın da aralarında bulunduğu 

28 sanık 4-5 ve 6 Eylül tarihinde 

hakim karşısına çıkacak.

DHA-İHA

CHP’nin yerel 
seçimlerden bu 
yana en büyük 

derdi bu. Muratpaşa 
eski ilçe başkanı Hasan 
Şahin partiden atılacak 
mı, atılmayacak mı? 
Hasan Şahin’in suçu 
ne? Genel merkez 
onaylı Muratpaşa liste-
sini değiştirerek seçim 
kuruluna teslim etmişti. 
İl Başkanı Nail Kamacı 
tarafından anında gö-
revden alınan Şahin’in 
partiden ihracı için de 
yazışmalar başlamıştı. 
O gün bugündür, atılıyor, atılacak, atılmayacak, 
kulağı çekilecek haberleri çıkıp duruyor. Dün 
de, Körfez Gazetesi’nden Bülent Öner, “İhraç 
dosyası il yönetiminin masasında” diye duyur-
du.  

‘GENEL MERKEZDEN ARAMIŞLARDIR’
İl Disiplin Kurulu Başkanı Hüseyin Eroğlu, 

“İl başkanlığına gelmez o, doğrudan bana gelir” 
diyor. Parti tüzüğüne göre ilçe ve il yönetimleri 
disiplin için il başkanlığına başvuruyor, fakat 

MYK’dan gelen sevk 
yazılarının adresi 
direkt disiplin kurulları. 
Eroğlu’nun söylediğine 
göre, henüz kendi-
sine ulaşan bir yazı 
yok. Hasan Şahin ise 
disipline sevk yazı-
sının bir süre önce il 
başkanlığına geldiğini 
doğruluyor. Yazı orada 
bekletiliyordu, fakat 
herhalde genel mer-
kezden birileri aradı ki, 
şimdi il disiplin kurulu-
na sevk edilecek. Eğer 
ihraç kararı çıkarsa da 

Hasan Şahin yargıya başvuracak. 
MEVCUT BAŞKAN DA ŞİKAYET EDİLMİŞ
Bütün bu disiplin trafiği içinde başka bir 

klasör daha ortaya çıktı. Meğer CHP’nin mevcut 
Muratpaşa İlçe Başkanı Can Okan Kıran da 
disipline gönderilmiş. “Hiçbir suçu yok” diyor 
Hasan Şahin, “Ben listeyi seçim kuruluna teslim 
ederken, o da ilçe sekreteri olarak yanımday-
dı. Hepsi bu”. Yani Hasan Şahin’in yanında 
durmak bile kabahat. İlçe Başkanı Kıran, bazı 

partililerin kendisini de şikayet ettiğini, ama 
Genel Merkez’in bu şikayetleri ciddiye almadı-
ğını söylüyor. Yani Genel Merkez’den gelen üst 
yazıda Kıran’ın ismi yok. Sadece Hasan Şahin 
var.

‘SEÇİM SORUMLUSU OLARAK                  
ORADAYDIM’

O dönem aynı zamanda ilçe seçim kurulu 
başkanı olduğunu hatırlatan Can Okan Kıran, 
“Seçim kurulu başkanı olarak, elbette ki Hasan 
Şahin listeyi teslim ederken yanındaydım. Aynı 
şekilde İl Başkanı Nail Kamacı yeni isimleri 
verirken de oradaydım. Benim görevim bu. 
Genel Merkez yöneticilerine bunu anlattım. 
İlçe başkanı olarak görevlendirildiğimde iki ay 
kadar atama yazım gelmedi. Bu süreçte gözden 
geçirildim, izlendim, çalışmalarıma bakıldı ve 
sonra yazım gönderildi. Genel Başkan ve genel 
başkan yardımcıları süreci iyi biliyorlar. Bana 
ilişkin herhangi bir sıkıntı yok. Tam aksine 
herkes hoşnut” diye konuşuyor. Ya hu atın şu 
Hasan Şahin’i de hem biz gazeteciler kurtula-
lım, hem de siz kurtulun. CHP zaten Hasan Şa-
hin yüzünden iktidar olamıyor. Böylece iktidara 
gelir. Özgür Özel de cumhurbaşkanı seçilir. 
Enflasyon derdi biter, et ucuzlar, asgari ücret 
yükselir, hayat bayram olur!

HASAN ŞAHİN’İ ATıN!

Meksika’nın Survivoru olarak 
ifade edilen “La İsla” yarış-
ması Türkiye’de çekiliyor. 

Yapımcı Acun Medya... Çekimlerde 
yaklaşık 250 kişi yer alıyor. Daha ön-
ceki çekimleri Artvin Ardanuç, Bartın 
Amasra gibi bölgelerde, hatta Patara 
sahilinde yapılan yarışmanın son 
adresi Myra antik kenti. Yarışmanın 
gece çekimleri Myra antik kentinde 
yapıldı. Fonda ünlü kaya mezarlarının 

yer aldığı çekimler için alanda sahne 
kuruldu, yayın ve prodüksiyon araçları 
getirildi. Yarışmacılar dahil, yaklaşık 
250 kişilik ekip tarafından yapılan 
çekimler esnasında kaya mezarları ay-
dınlatıldı. Spot lambalarıyla aydınlatı-
lan kaya mezarlarının fotoğrafını sos-
yal medya hesabından paylaşan Myra 
kazı başkanı Prof. Dr. Nevzat Çevik, 
“ışıklandırılmış haliyle Myra’nın eşsiz 
kaya mezarları” diye not düştü.

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

MYrA ANTİK KENTİNDE SurvİvOr

OKULLARIN açılmasına sayılı 
günler kala ailelerin kırtasiye 
telaşı da başlıyor. Zincir mar-
ketlerden kırtasiye malzemesi 

alınmaması konusunda velileri uyaran 
Fotoğrafçılar, Kırtasiyeciler ve Kitapçı-
lar Esnaf Odası Başkanı Mehmet Bay-
rak, “Geçtiğimiz sene bir zincir mar-
kette satılan kalemin üzerinde ‘sağlığa 
zararlıdır’ ibaresi olmasına karşın bu 
ürünler markette satıldı” dedi. Velileri 
ve öğrencileri okul telaşı sararken ka-
litesiz ve sağlığa zararlı ürünler konu-
sunda uyarılarda bulunan Antalya Fo-
toğrafçılar Kırtasiyeciler ve Kitapçılar 
Esnaf Odası Başkanı Mehmet Bayrak, 
“Geçtiğimiz yıl zincir marketlerin birin-
de kurşun kalemin üzerinde ‘Sağlığa 
zararlıdır’ yazmasına rağmen bu ürün-
ler satıldı. Bu yılda aynısının olmaya-
cağının garantisi yok” dedi.

KIRTASİYECİLER KENDİNDEN EMİN

Oda olarak Antal-
ya’daki tüm kırtasiyeci-
lerin yüzde 100 güvenli 
ve sağlığa uygun ürün-
ler sattıklarına kefil oldu-
ğunu söyleyen Antalya 
Fotoğrafçılar Kırtasiye-
ciler ve Kitapçılar Esnaf 
Odası Başkanı Mehmet 
Bayrak, Ağustos Böceği 
misali yalnızca belirli dö-
nemlerde ortaya çıkan 
ve nerede, nasıl üretildi-
ği belli olmayan kalitesiz 
ve sağlığa zararlı kırtasiye 
ürünlerinin ucuz algısı ne-

deniyle satıldığına işaret 
ederek, “Bu marketlerde-
ki satılan kırtasiye ürün-
leri belirli dönemlerde sa-
tıldığı için sağlığa zararlı 
olup olmadığının da bir 
maalesef garantisi yok” 
dedi. Bayrak ayrıca, “Bi-
zim mesleğimiz ve işimiz 
buyken marketlerde yal-
nızca bizim sektörün de-
ğil gıda dışında nalbur-
dan, elektroniğe aklınıza 
gelebilecek her türlü 

ürün satılıyor. Marketlerde çalışan kişi 
sayısı ortalama 4 iken bu kişilerin bin-
lerce ürüne hâkim olması ve gıda gü-
venliğini sağlanması ne kadar müm-
kün olabilir?” ifadelerini kullandı.

Başkan Bayrak sözlerine, “Yıllardır 
bu konuyla ilgili her türlü kademede-
ki yetkililerle görüşmelerimiz sonuçsuz 
kaldı. Biz nasıl ki kırtasiyelerde gıda 
ürünleri satamıyorsak aynı uygulama-
nın marketler içinde geçerli olması ge-
rekiyor. Ortalama 100-150 metreka-
re arasında birbirinden farklı binlerce 
ürünün bir arada olması aynı zaman-

da halk sağlığı içinde bir tehlikedir! Ka-
nundaki boşluktan yararlanan bu 3 
harfli marketlerin gelişi güzel her se-
zon farklı sektörlere yönelik satışları-
nın acilen denetlenmesi gerekiyor. Geç-
tiğimiz yıl bu marketlerden birinden 
alınan kurşun kalemin üzerinde ‘Sağlı-
ğa zararlıdır’ yazmasına rağmen satıl-
ması hem denetimsizliğin hem de halk 
sağlığının nasıl hiçe sayıldığının açık-
ça da göstergesidir. Marketlerde gıda 
ve temizlik dışında ürünlerinin dışında 
ürünlerin satılması yapılacak düzenle-
meyle yasaklanmalıdır” dedi. 

Marketlerdeki 
büyük tehlike

Marketlerde satılan kırtasiye malzemeleri tehlike saçıyor. Fotoğrafçılar, Kırtasiyeciler ve 
Kitapçılar Esnaf Odası Başkanı Mehmet Bayrak, geçtiğimiz yıl bir zincir markette satılan 

kalemin üzerinde ‘sağlığa zararlıdır’ ibaresi olmasına karşın satışının devam ettiğini söyledi

KaçaKçılara geçİT yoK
DöRT ilçede gerçekleşen kaçakçılık operasyonla-

rında çok sayıda sahte ve kaçak tütün, elektronik 
sigara, güneş gözlüğü, cinsel içerikli hap ele geçi-
rildi, 10 kişiye adli işlem yapıldı. Antalya Cumhuri-
yet Başsavcılığı koordinesinde, Kaçakçılık ve Orga-
nize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü ekipleri 
Konyaaltı, Muratpaşa, Kepez ve Manavgat ilçe-
lerinde operasyonlar gerçekleştirdi. Operasyon-

larda, 222 bin 400 dolu ve boş makaron, bin 842 
gümrük kaçağı güneşi gözlüğü, 1000 cinsel içerikli 
hap, 460 adet kesilmiş TAPDK bandrolü, 380 elekt-
ronik sigara, 165 kilogram kıyılmış tütün, 75 puro, 
30 litre sahte alkol, 4 sigara basım makinası ele ge-
çirildi. Operasyonlar kapsamında 10 şahsa “5607 
sayılı Kaçakçılık Kanununa Muhalefet” suçundan 
adli işlem yapıldı. İHA
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Gazze’ye 60 bin 
doz aşı iletilecek

İSRAİL Savunma Kuvvetleri Sözcüsü 
Avichay Adraee, Gazze’de endişe yara-
tan çocuk felci için gelecek haftalarda 
60 bin doz aşının gönderileceğini 
duyurdu. Adraee, 7 Ekim’den bu yana 
282 bin dozdan fazla aşının Gazze Şe-
ridi’ne gönderildiğini belirtti. Adraee, 
“Hastalıkları ve salgın hastalıkları 
önlemek için aşı dozlarının Gazze Şeri-
di’ne girmesine izin veriliyor” dedi. 

Filistin Kızılayı 
durma noktasında

FİLİSTİN Kızılayı, Gazze Şeridi’nde 
yakıt sorunu nedeniyle insani yardım 
faaliyetlerinin minimum kapasiteyle 
yürütüldüğünü, faaliyetlerin durma 
riskiyle karşı karşıya olduğunu du-
yurdu. Filistin Kızılayı’ndan yapılan 
açıklamada, “Yakıt sıkıntısı yaşanıyor 
ve şu anda Gazze ve kuzey Gazze’de 
çalışan sekiz ambulanstan yalnızca 
ikisi minimum kapasiteyle çalışıyor” 
denildi. 

Zelenski’den 
müttefiklere çağrı

UKRAYNA Devlet Başkanı Vo-
lodimir Zelenski, Rusya’nın Kursk 
bölgesinde Ukrayna ordusunun 
faaliyetlerine ilişkin bilgi vererek, 
“Askerlerimiz tüm cephelerde harika 
iş çıkarıyor ancak ortaklarımızdan 
gelen malzemelerin daha hızlı teslim 
edilmesine ihtiyaç var. Savaşta tatil 
diye bir şey yoktur. Amerika Birleşik 
Devletleri, Birleşik Krallık ve Fransa’ya 
sesleniyorum” dedi.

Güler ve Kalın 
Malezya’ya gitti

MİLLİ Savunma Bakanı Yaşar Güler 
ve Milli İstihbarat Teşkilatı Başkanı 
İbrahim Kalın, resmi temaslarda 
bulunmak üzere Malezya’ya gitti. 
Bakan Yaşar Güler, Türkiye’nin Kuala 
Lumpur Büyükelçiliği’ni ziyaret etti. 
Güler, daha sonra Kalın ile birlikte 
Malezya Savunma Bakanı Dato Seri 
Mohamed Khaled Nordin ve Malezya 
Başbakanı Enver İbrahim ile görüştü.

İran 71 yıl sonra 
ABD’ye dava açtı

İRAN, İngilizlerin kontrolünde-

ki petrolü millileştiren Başbakan 

Muhammed Musaddık’ın 

1953’te devrilmesiyle sonuçla-

nan darbede ABD’nin rolü nede-

niyle dava açtı. Yargıç Mecid Hü-

seyinzade, davanın 20’den fazla 

eyaletten 402 binden fazla İran 

vatandaşı tarafından aralarında 

ABD hükümeti ve yetkililerinin 

de bulunduğu 6 tüzel ve gerçek 

kişiye karşı açıldığını belirtti.  

İsrail’de patlama 
oldu: 1 kişi öldü

İSRAİL’İN başkenti Tel Aviv’de 

bir kamyonda patlama meydana 

geldi. Patlamada 1 kişi hayatını 

kaybetti. Polis tarafından yapı-

lan açıklamada, patlamanın Lod 

Caddesi’nde meydana geldiği 

aktarılarak olay yerine çok sayı-

da ekibin sevk edildiği belirtildi. 

Polis, patlamaya kamyonda 

bulunan bir patlayıcının neden 

olduğu açıklamasında bulundu. 

Vladimir Putin 
Azerbaycan’da

RUSYA Devlet Başkanı Vladimir 

Putin, Azerbaycan’a resmi ziyareti 

kapsamında Cumhurbaşkanı 

İlham Aliyev ve eşi Azerbaycan 

Cumhurbaşkanı Yardımcısı Mih-

riban Aliyeva ile bir araya geldi. 

Kremlin’den yapılan açıklamada, 

“Vladimir Putin, İlham Aliyev ve 

eşi Mehriban Aliyeva ile Zagulba 

konutunda gayrı resmi bir ortam-

da bir araya geldi” denildi.

DHA-İHA

68 yaşında ölen Osman Gazi kendisi-
ne ‘Ey Oğul’ diye uzunca bir nasihat 
çeken Şeyh Edebali’yi dinlemiş. 

‘Ey Oğul; Beysin! Bundan sonra öfke bize; 
uysallık sana. Güceniklik bize, gönül almak 
sana. Suçlamak bize; katlanmak sana. Acizlik 
bize, yanılgı bize; hoş görmek sana. Geçimsiz-
likler, çatışmalar, uyumsuzluklar, anlaşmazlık-
lar bize; adalet sana. Kötü göz, şom ağız, hak-
sız yorum bize; bağışlama sana. Bundan sonra 
bölmek bize; bütünlemek sana. Üşengeçlik 
bize; uyarmak, gayretlendirmek, şekillendirmek 
sana.’

Osman Gazi 27 yıl tahtta kalmış. 7 oğlu ve 
bir kızı olmuş.

Osman Gazi, Şeyh Edebali’nin her öğüdünü 
yerine getirmiş bir devlet adamı olarak tarihte 
yerini almıştır. Gücünü, kuvvetini, aklını iyiden 
güzelden yana kullanan, milletine sırtını çe-
virmeyen, adaletli ve açık sözlü, mücadeleden 
yılmayan, kibir taslamayan, nefsine hakim olan, 
savaş çıkarmaktan kaçınan, geçmişini bilen, 
bilim ve irfan sahibi bu devlet adamı bu dün-
yadan göçerken para, mal, mülk ve yakınlarına 
evler saraylar değil bakın neler bırakmış:

‘Bir at zırhı, bir çift çizme, birkaç tane san-

cak, bir kılıç, bir mızrak, bir tirkeş (ok kılıfı), 
birkaç at, üç sürü koyun, tuzluk ve kaşıklık.’

720 yıl önce bir imparatorluk kuran Osman 
Gazi 27 yıl kaldığı tahttan inip öldüğünde bı-
raktığı miras bu işte. 

O döneme göre bir servet mi? 
Zannetmem!
Miras yerine şerefli bir ad bırakmış.
Bugünlere bakarak nasıl yorumlarsınız?
Hükümet ederek zengin olan kaç kişi tanıyor-

sunuz?
Hükümet etmek bir meslek midir?
Şeyh Edebali’nin sözüdür;
‘Şu üç kişiye; yani cahiller arasındaki âlime, 

zengin iken fakir düşene ve hatırlı iken itibarını 
kaybedene acı! Unutma ki, yüksekte yer tutan-
lar, aşağıdakiler kadar emniyette değildir.’

Sözüm Osmanlıcılara. İstanbul sokaklarında 
Osmanlı kıyafetleri giyerek dolaşanlara ve onla-
ra yol veren zihniyete.

Örnek alacaksan Osman Gazi’yi alacaksın.
***

Dünden bugün aforizmalar
Hatay müzesindeki bir lahit duvarında, MS 

65 yılında ölen Seneca isimli düşünüre ait bir 
yazı var.  

‘Para ile satın alınan sadakat, daha fazIa 
para iIe de satılır.

Başlayan her şey biter.
Büyük bir servet, büyük bir köleliktir
Ölüm, bazen ceza, bazen bir armağan, 

çoğu zaman da bir lütuftur.
Yeryüzünde gün ışığına layık olmayan 

nice insanılar vardır ama güneş her gün 
yeniden doğar.

Hayatı komedi sananIar, son espriyi iyi dü-
şünsünler!

Yaşıyorsak, haIa umut var demektir.
Aza sahip olan değil, çok isteyen fakirdir.
Hayatı kaybetmekten daha acı bir şey vardır, 

yaşamın anlamını kaybetmek.
Unutmazsan senin, affetmezsen onun canı 

acıyacaktır. 
Unutma, affetmek ve unutmak sadece iyi in-

sanların intikamıdır.
Ey hayat, senin bu kadar önemIi tutunman 

ölüm sayesindedir.
Unutma ki, birIikte oIduğun insanın geçmişini 

kurcalamak, onunIa kurmayı düşündüğün gele-
ceği yok etmekten başka bir şeye yaramaz.

İnsanları tanımak için onIarı sınamaktan kork-
mayın; çünkü kaybedilmesi gerekenIer, en önce 
kaybedilmelidirler.

Gençliğinde bilgi ağacını dikmeyen, yaşlılı-
ğında rahatlayacağı bir gölge buIamaz.’

Bugün öyle bir dünyada yaşıyoruz ki, Sene-
ca’nın dediği gibi, güneş ışığına layık olmayan-
lara da güneş her gün doğuyor.

Sadece ölüm her şeyi eşitliyor.
Üzerinizden güneş eksik olmasın.

Fahrettin 
HEPKESKİN

Seneca’dan Şeyh
Edebali’ye Edebali’den 

bugüne öğütler

ANTALYA Ticaret ve Sanayi Odası 
(ATSO) ile Kemer Belediyesi protokol 
imzaladı.  ATSO Başkanı Yusuf Hacı-
süleyman ve ATSO Yönetim Kurulu 
üyeleri, Kemer Belediye Başkanı Ne-
cati Topaloğlu’nu makamında ziyaret 
etti. Başkan Topaloğlu, ATSO Başka-
nı Hacısüleyman ve yönetim kurulu 
üyelerini Kemer Belediyesi girişinde 
karşıladı. Başkan Topaloğlu, başkan-
lık makamında yaptığı konuşmada, 
ziyaretten duyduğu memnuniyeti 
dile getirdi. Tekne kazasında hayatını 
kaybeden ATSO Başkanı Ali Bahar’a 
Allah’tan rahmet dileyen Başkan To-
paloğlu, “Ali beyle en son AKTOB’un 
toplantısında bir araya gelmiştik. Tu-
rizmi ve Kemer’in geleceği hakkında 
uzun uzun konuşarak neler yapabi-
liriz diye fikir alışverişinde bulun-
muştuk. Daha sonra buluşmak için 
konuşmuştuk ama 3 gün sonra ma-
alesef talihsiz kaza oldu. Türkiye, di-
namik ve çalışkan bir insanı kaybet-
ti. Kendisi yerinde duramıyordu ve 
çok hareketliydi. Bundan sonra onun 
kaldığı yerden devam etmek gereki-
yor. Mekanı cennet olsun” dedi.

ATSO önceki dönem yönetiminin 
Kemer’e Kemer Belediyesi ATSO Eği-
tim ve Sanat Merkezi kazandırdığı-
nı hatırlatan Başkan Topaloğlu, “Mer-
kezimizde şu anda 100 kişilik Kemer 
Belediyesi Gençlik Orkestramız var. 
Ayrıca bando ekibimiz var. Bunda 

en fazla emeği olan Kemer Belediye-
si Gençlik Orkestrası Şefi Furkan Üs-
tündağ’dır. Merkezin yapılmasında 
emeği geçenlere teşekkür ediyorum” 
diye konuştu. Ziyarette, Başkan Topa-
loğlu, özellikle eğitim alanında yap-
tıkları desteklerle ilgili bilgiler vere-
rek, turizmde yaşanan gelişmeler 
hakkında da fikir alışverişinde bu-
lundu. ATSO Başkanı Hacısüleyman 
ise ATSO Başkanı merhum Ali Ba-
har’ı kaybetmenin üzüntüsü içeri-
sinde olduklarını belirterek, “Kendi-
siyle gece gündüz mesai yapıyorduk. 
Sadece Antalya değil Türkiye kendi-
sinden ilerde çok fazla yararlanabile-
ceği bir değeri kaybetti. Aslında bu-
günkü ziyareti 18 Temmuz tarihi için 
ayarlamıştık. Ali Bahar kendisi ge-
lecekti ama bir programı nedeniyle 
ertelemek zorunda kalmıştı. Maale-
sef bugün bir eksikle geldik. Mekanı 
cennet olsun” dedi.

Arslanbucak Mahallesi Mehmet 
Akif Ersoy Caddesi Numara 44 adre-

sinde bulunan Arslanbucak kapalı 
pazar yerinin semt pazarının kurul-
madığı ve belediye tarafından yapıl-
ması planlanan etkinliklerde kulla-
nılmadığı durumlarda araç kiralama 
faaliyeti gösteren iş yerlerine beklet-
me alanı olarak gösterilmesi ile ilgili 
iş birliği protokolü imzalandı.

Kemer Belediyesi Temmuz ayı 
meclisine sunulan önergede Ke-
mer genelinde araç kiralama faali-
yeti gösteren işletmelerin turizm se-
zonunda dolaylı olarak oluşturduğu 
trafik sıkışıklığının giderilmesi, oto-
park karmaşıklığının çözülmesi ama-
cıyla Arslanbucak Mahallesi 401 ada 
1 parselde yer alan taşınmazın araç 
bekleme alanı olarak belirlenmesi oy 
çokluğu ile kabul edilmişti.

Ziyaret sonrası ATSO Başkanı Ha-
cısüleyman, Başkan Topaloğlu’na, 
içerisinde Gazi Mustafa Kemal Ata-
türk’ün sevdiği şarkıların olduğu 
plak olan bir gramofon hediye etti.  
İHA

UZUN süredir yüksek seyre-
den enflasyon özellikle inşa-
at sektörünü vurdu. Konuyla 
alakalı konuşan Antalya Em-

lakçılar Oto Galericiler ve İş Takipçile-
ri Odası Başkanı İsmail Çağlar yüksek 
maliyet artışlarının konut üretimini 
düşürdüğünü, bunun da ev fiyatlarını 
yükseltebileceğini ifade etti.  TÜİK ve-
rilerine göre yapı ruhsatı verilen 
bina sayısı, daire sayısı ve yü-
zölçümü 2024’ün ikinci çey-
reğinde önemli oranda azal-
dığına işaret eden Antalya 
Emlakçılar Oto Galericileri 
ve İş Takipçileri Odası Baş-
kanı İsmail Çağlar, konut 
üretiminin düşüşe geçtiği-
ni ve inşaat maliyetlerinin 
yükseldiğini belirtti.

Yılın ikinci çeyreğinde yapı 

ruhsatı verilen bina sayısı-
nın yıllık yüzde 22.7, daire sa-

yısının yüzde 28.9 ve yüzöl-

çümünün yüzde 30.9 azaldığını ifade 
eden Başkan Çağlar, konut üretimi, in-
şaat maliyetleri ve konut fiyatlarıy-

la ilgili olarak değerlendirmelerde bu-
lundu. Çağlar, “İnşaat maliyetlerinin 
artması müteahhitlerin imalat yapa-
mamasına ve konut üretiminin düşme-
sine neden oluyor. Yüksek inşaat mali-
yetlerinin konut fiyatlarının artmasına 
ve satışların düşmesine yol açtı. Mali-
yetlerin kontrol altına alınması İnşaat 
maliyetlerinin artışını durdurmak için 
yerli üreticiyi desteklemek ve dış girdi 
sayısını azaltmak gerekiyor. Girdi mali-
yetleri üzerinde ciddi bir denetim sağ-
lanmalı ve inşaat maliyetleri belirli bir 
süre sabit tutulmalıdır. Konut fiyatla-
rındaki yükseliş riski yapı ruhsatı ve-
rilen bina sayısındaki düşüş, arzı azal-
tarak konut fiyatlarının yükselmesine 
neden olabilir. Talebin yüksek olduğu 
bir ortamda arzın azalması, fiyatları ka-
çınılmaz olarak yükseltebilir” ifadeleri-
ne yer verdi.

İnşaat sektörü
kontrole alınmalı
İnşaat maliyetlerinin kontrol altına alınmadığı takdirde konut fiyatlarının yükselmeye devam 

edeceğini vurgulayan İsmail Çağlar, “Girdi maliyetleri üzerinde denetim sağlanmalı” dedi

GÜVEN 
GÜNEŞ

kemer Belediyesi ile 
atso’dan iş birliği

KEPEZ Belediyesi, ilçenin simge ye-
şil alanlarından biri olan ve 30 bin met-
rekare alanı içine alan Sakarya Parkı’nı, 
bakım ve onarım çalışmasıyla güzelleşti-
riyor. Son 5 ay içerisinde 11 mahalle par-
kını baştan sona yenileyen Kepez Bele-
diyesi, bitki ve ağaç zenginliğiyle adeta 
botanik bir bahçe olan Sakarya Parkı’n-
da da tadilat çalışması başlattı. Mevsim-
sel şartlar ve yoğun kullanımdan dolayı 
zaman içerisinde yeşil alanın bahçe mo-
bilyaları, altyapısı ile yeşil dokusunda 
bozulmalar yaşanmıştı. Kepez Belediye-
si Park ve Bahçeler Müdürlüğü, parkın 
12 bin 767 metrekare alana sahip doğu 
tarafında başlattığı tadilat çalışmasını 
geçtiğimiz aylarda tamamlamıştı. Şim-
di de parkın 17 bin 133 metrekare alanı 
kapsayan batı tarafının bakım ve onarı-
mı yapılıyor.

Tadilat kapsamında parkın sulama ve 
aydınlatma altyapı tesisatı yenileniyor. 
Bu çalışmanın tamamlanmasının ardın-
dan oturma mobilyaları; oluşan zara-
ra göre ya tamir edilecek ya da yenile-
riyle değiştirilecek. Altyapı çalışmasıyla 
zarar gören yürüyüş yolları tamir edile-
cek.   İHA

Sakarya Parkı’nda 
yenileme çalışmaları
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Üç aylık yaz tatilinin ardından öğrencile-
rin heyecan içinde beklediği 2024-2025 eği-
tim öğretim sezonu, 9 Eylül 2024 tarihinde 
başlayacak. Ders zilinin çalmasına sayılı gün-
ler kala, öğrencilerin daha iyi şartlarda eği-
tim-öğrenim görmesi için kolları sıvayan 
Alanya Belediyesi ekipleri, kent genelinde-
ki okullarda yoğun bir çalışma programı sür-
dürüyor. Ekipler, okul bahçelerinin düzen-
lenmesi, temizlik, boya, bakım ve tadilat gibi 
çalışmalarına tüm okullarda devam ediyor. 

TOSMUR’DA SERAMİK                      
KAPLAMA ÇALIŞMASI  

Tosmur Mahallesi’nde bulunan Fatma Öz-
müftüoğlu İlkokulu’nda Alanya Belediyesi 
Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri seramik kapla-
ma çalışması gerçekleştiriyor. Okulun giri-
şinden itibaren koridor ile 5 sınıfı kapsayan 
alanda eskiyen ve yıpranan zeminin yerine 
yeni seramik kaplama yapılıyor. Yaklaşık 400 
metrekarelik seramik kaplamanın ardından 
yapılacak derz işlemiyle çalışmalar kısa süre 
içerisinde tamamlanacak ve yeni sezona ha-
zır olacak. Öte yandan okulun arka bahçesin-
den yeni bir kapı açılarak, öğrencilerin gü-
venli bir ortamda servis araçlarına binmesi 
sağlanacak. Ayrıca kapı, pencere, çatı, lava-
bo, tuvaletlerin bakım ve onarımı yapılıyor. 
Tosmur Fatma Özmüftüoğlu Okul Müdürü 
Ali Güneş, çalışmalar için teşekkür ederek, 

“Malzemelerimizi almıştık ve işçilik konu-
sunda Alanya Belediyesi’ne talepte bulun-
duk. Belediye Başkanımız Sayın Osman Tarık 
Özçelik bizlere yardımcı oldu ve okulumuzun 
eksiklerini gideriyoruz. Kendisine ve ekibine 
çok teşekkür ediyorum” dedi.   
ALANYA BELEDİYESİ / BÜLTEN 

AnTAlYA Büyükşehir Beledi-
yesi Başkan Muhittin Böcek’in 
planlı, kurallı ve kimlikli bir 
kent anlayışıyla kentin altya-
pı sorunlarını en aza indirmek 
için çalışmalarını sürdürüyor. 
Bu kapsamda ASAT Genel Mü-
dürlüğüne bağlı ekipler Kepez 
ilçesinde bulunan 28 mahal-
lede kanalizasyon hatlarında 
temizlik çalışması gerçekleş-
tiriyor. Yapılan çalışma ile ka-
nalizasyon hatlarının daha 
sağlıklı bir şekilde çalışması 
sağlanarak, vatandaşların hat-
lardaki tıkanıklık nedeniyle bir 
mağduriyet yaşamasının önü-
ne geçiliyor.

28 MAHALLEDE TEMİZLİK 
ÇALIŞMASI

ASAT Kanalizasyon Bakım 
Onarım ve İşletme Şube Mü-
dürlüğü’nde görevli kontrolör 
Erhan Sert, kanalizasyon hat-

larının temizlik çalışmalarının 
aralıksız olarak yapılmaya de-
vam ettiğini ve Kepez ilçesinde 
bulunan 28 mahallenin kanali-
zasyon hatlarını tek tek temiz-
lediklerini söyledi. Sert, “Kepez 
ilçemizde kanalizasyon temizlik 
çalışmamızı periyodik olarak 
gerçekleştiriyoruz. Başlattığı-
mız 11 mahallemizde çalış-
malarımızı tamamladık. Zafer, 
Yükseliş ve Aydoğmuş mahal-
lerindeyse kanalizasyon temiz-
lik çalışmalarımız devam et-
mektedir. Başlatmış olduğumuz 
bu çalışma 25 milyon Tl’lik bir 
maliyete sahiptir. Çalışmaların 
tamamlanmasıyla 350 kilomet-
relik kanalizasyon hattı temiz-
lenmiş olacak. Çalışma önleyici 
bakım çalışması olarak vatan-
daşlardan gelen koku, taşma ve 
tıkanıklık şikayetlerinin önüne 
geçmek amacıyla yapılmakta-
dır” dedi.  İHA

AnTAlYA Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek, su 
israfını önlemek ve verimi ar-
tırmak için tarımsal arazilere 

kapalı devre sulama sistemleri kazan-
dırmaya devam ediyor. Bu kapsamda 
Büyükşehir Belediyesi tarafından vah-
şi sulama yapan Korkuteli Yukarıkara-
man Mahallesi’ne kapalı devre sulama 
sistemi kuruluyor. Tarımsal Hizmetler 
Daire Başkanlığı mahallede iki kaynak 
tespit ederek, çalışma başlattı. Büyük-
şehir belediyesi 3.5 milyon maliyete 
sahip bu projeyi 1.5 milyon maliyetle 
kendi imkanları ile gerçekleştirerek be-
lediye bütçesine 2 milyon kâr sağladı.

BİN DEKAR ALAN SULANACAK

Tarımsal Hizmetler Dairesi Başkanlı-
ğında Ziraat Mühendisi Burak Ak ilçe-
lerde yıllardır çekilen tarımsal sulama 
sorununu ortadan kaldırmak için çalış-
malarına devam ettiklerini söyledi. Ak 
“Büyükşehir Belediyesi Tarımsal Hiz-
metler Dairesi Başkanlığı olarak yakla-
şık 3500 m isale hattı döşeyerek Kapalı 
Devre Sulama Sistemi yapımı gerçek-
leştiriyoruz. Yapımına bir yıl önce baş-
ladığımız Tesisinin havuz tabanını ha-
zırlayarak yaklaşık olarak yüzde 75 
oranında tamamladık. Çiftçilerimizin 
bu zamana kadar kullandığı iki kay-
nak suyu bulunuyordu dağdan arık-
lar yoluyla arazilerine getiriyorlardı. 
Hem mesafenin uzak olmasıyla hem 
de topraktaki su kaybının çok olmasın-
dan dolayı çiftçilerimizin sudan fayda-
lanma oranı çok düşüktü. Arıklardan 
gelen suları kullanan çiftçiler, 10-15 
günde bir sulama yapma imkanı bu-
luyordu. Bahçelerdeki ağaçların sulan-
ma imkanı da az olunca yetişme süresi 
çok uzuyordu. Çiftçilerimiz artık iste-

diği zaman tarımsal sulama imkanına 
ulaşıp ve suyun kullanılmadığı zaman-
larda Kapalı Devre Sulama Sistemi de-
posunda saklanabilecek. 50 çiftçinin 
faydalanacağı bu projeyle yaklaşık bin 
dekarlık bir alanı sulama imkanı bula-
rak tarıma kazandırmış olacağız. Bu ça-
lışmayla vahşi sulamanın önüne geçil-
miş olacak” dedi.

VERİM ARTACAK 

Mahalle sakinlerinden Fahrettin 
Bahşi, kapalı sistem sulama tesisinden 

duyduğu memnuniyeti dile getirerek, 
“Önceden bahçelerimizi sulamak için 
arık yolu yapıyorduk. Arıktan akan su-
lar başka tarladan geçtiği ve az aktığı 
için zorluk çekiyorduk. Büyükşehir Be-
lediyesi’ne başvuruda bulunduk. Pro-
jeyi hızla hayata geçirdiler. Bir kısım 
araziye su gelmeye başladı.   Artık bu-
harlaşma yoluyla su kaybı olmuyor ve 
arık yaparak zaman kaybetmiyoruz. 
Önceden 10 günde sulama sırası geli-
yordu. Şimdi bahçemizi daha kısa za-
manda sulama imkanımız oluyor” diye 

konuştu.
 “Su olmayınca hayat olmuyor” di-

yen Yukarıkaraman mahallesi sakin-
leri kapalı sistem sulama sistemi sa-
yesinde tarımda verimliliğin arttığına 
dikkat çekti. Evin önünden vanayı aça-
rak kürek ve çapa kullanmadan bahçe-
lerini sulayabilmenin rahatlığını yaşa-
yan vatandaşlar “Yıllardır yaşadığımız 
su sorununu Başkanımız Muhittin Bö-
cek ortadan kaldırdı” diyerek emeği 
geçenlere teşekkür etti.  

HABER MERKEZİ

Yukarıkaraman’ın sulama 
sorunu ortadan kalkıyor

Büyükşehir Belediyesi, Korkuteli ilçesine bağlı Yukarıkaraman Mahallesi’nde 50 çiftçi ailesinin 
faydalanabileceği kapalı devre sulama sistemini kendi personel ve ekipmanı ile kuruyor

ElEKTrİKlİ scooter’a 4 kişi binen genç-
lerin tehlikeli yolculuğu cep telefonu ka-
merasına yansıdı. O anları kayda alan 
kişi ise tehlike oluşturduğunu söylediği 
gençlerin az daha kaza yapmasına sebe-
biyet veriyordu.

Sosyal medyada paylaşılan görüntü, 
Aksu ilçesine bağlı Kemerağzı Mahalle-
si lara Turizm Yolu üzerinde kaydedildi. 
Edinilen bilgiye göre, isimleri öğrenile-
meyen gençler, 2 kişinin dahi bindiğinde 
zorluk yaşadığı elektrikli scooter’a 4 kişi 
bindi. Scooter üzerinde birbirlerine tutu-
nup kaldırımda ilerleyen gençler zaman 
zaman denge problem yaşarken en ar-
kada bulunanı da düşme tehlikesi yaşa-
dı. O anları kaydeden bir kişi ise, “neden 
kaza oluyor? 2 kişiyi anlarım da 4 kişi bi-
nilir mi ya? Gençlik nereye gidiyor. Trafi-
ği de tehlikeye atıyorlar, insan sağlığını 
da” yorumunda bulundu. Aynı kişi genç-
ler yanından geçerken yaptığı bir hare-
ketle ise az kalsın gençlerin kaza yapma-
sına sebebiyet veriyordu. İHA

Scooter’a
4 kişi binerek 

kameraya
poz verdiler

Alanya Belediyesi’nden 
okullara bakım ve onarım 

Alanya Belediyesi, yeni eğitim-öğretim yılının başlamasına sayılı günler kala 
öğretmen ve öğrencilerin daha iyi şartlarda eğitim sezonu geçirmesi için bahçe 

düzenlemesi, temizlik, boya, bakım ve tadilat işlemlerini hassasiyetle yürütüyor

Serik’te dere ıslah 
çalışmaları sürüyor

SErİK’TE Devlet Su İşleri 13. Bölge Müdürlü-
ğü tarafından kış öncesi dere ıslah çalışması 
başlatıldı. İlçede Çandır Mahallesi T6 tahliye ıs-
lahı, Yeşilyurt Mahallesi Bedey Deresi ıslahı ile 
Karadayı Mahallesi D2 drenaj kanal temizliği 
ıslah çalışmaları başlatıldı. Taşkın ve sel riski-
nin azaltılması amacıyla yürütülen çalışmalar-
da DSİ 13. Bölge Müdürlüğü’ne bağlı iş maki-
naları ve ekipleri faaliyetlerini sürdürüyor. DHA

Kepez’de kanalizasyon 
hatları temizleniyor

Büyükşehir Belediyesi ASAT Genel Müdürlüğü, 
Kepez ilçesinde 28 mahallede kanalizasyon 

hatlarında temizlik çalışması gerçekleştiriyor
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Regatta’da kupayı
Sailing Team kaldırdı 

Yelken tutkunlarının büyük bir 
heyecanla beklediği Aegeanlink 

Regatta, Çeşme’de 8. kez gerçekleşti. 
Yarışta birinciliği Blue Moon isimli 
teknesiyle Arkas Sailing Team kazandı. 
IRC ve destek sınıfının yanı sıra J70 
sınıfı yatların rekabetine sahne olan 
Aegeanlink Regatta’ya 32 tekne, 300’ün 
üzerinde yelkenci katılım gösterdi. 
Kapanış partisinde sanatçı Mirkelam 
sahne performansı ile unutulmaz bir 
akşam yaşattı. 

Nicholas Opoku
Kasımpaşa’da 

Kasımpaşa, Fransa 2. Lig ekiple-
rinden Amiens SC forması giyen 

27 yaşındaki savunma oyuncusu 
Nicholas Opoku’yu kadrosuna kattığını 
duyurdu. Süper Lig ekibi Kasımpaşa, 
yeni sezon kadro planlamasına devam 
ediyor. Lacivert-beyazlılar, Fransa 2. Lig 
temsilcisi Amiens SC forması giyen 27 
yaşındaki Ganalı savunma oyuncusu 
Nicholas Opoku’yu kadrosuna dahil 
ettiği açıkladı. 

Muhammed 
iddialı konuştu 

Kıtalararası ağır sıklet şampiyonu 
kick boksçu Muhammed Dursun, 

Dubai’de yapacağı altın kemer maçı 
ile ilgili, “Dünyanın birçok ülkesinde 
dövüştüm ve şampiyon oldum. İnşallah 
Dubai’ye de kazanmaya değil, yok 
etmeye gidiyorum” dedi. Rakiplerinin 
kendisinden çekinmesi gerektiğini 
vurgulayan Muhammed Dursun, “Ben 
genel olarak rakiplerimin hiçbirine çok 
fazla bakmıyorum. Çok fazla formları 
beni ilgilendirmiyor” dedi. 

Gameli Awuku
Manisa FK’da 

Manisa Futbol Kulübü, dış trans-
ferde Ganalı savunma oyuncusu 

Philip Gameli Awuku ile 1+1 yıllık an-
laşma sağladı. Manisa Futbol Kulübü, 
Ganalı savunma oyuncusu Philip Ga-
meli Awuku’yu kadrosuna kattı. İmza 
töreninde konuşan Awuku, “Manisa’da 
olmaktan dolayı çok mutluyum. Çok 
çalışıp takımıma katkı sağlamak istiyo-
rum” dedi. Awuku, “Çok çalışıp elimden 
gelen katkıyı sağlamak istiyorum” dedi.

Benhur Keser
6 hafta yok 

Rizespor’un kanat oyuncusu Ben-
hur Keser, antrenmanda yaşadığı 

sakatlıktan ötürü en az 6 hafta sahalar-
dan uzak kalacak. Arka adele sakatlığı 
yaşayan Benhur Keser’in yapılan mu-
aynesinde sonucunda hamstring grubu 
kaslarından semimembranosus kası 
tendonunda kısmi yırtık tespit edildi. 
Keser’in sakatlığı neticesinde ameliyat 
olmasına karar verildi. Başarılı kanat 
oyuncusu Keser’in sahalara geri dönü-
şü 6 ila 12 hafta olacağı belirtildi. 

Danijel Aleksic’ten
Başakşehir’e ziyaret 

Başakşehir, Konyaspor’a transfer 
olan eski futbolcusu Danijel Alek-

sic’i ağırladı. Başkan Göksel Gümüşdağ 
ile bir araya gelen Aleksic’e, plaket 
takdim edildi. Konuyla alakalı Başkan 
Gümüşdağ, kulübün resmi internet 
sitesinde yaptığı açıklamada, “Kulübü-
müzde forma giydiği 5 sezon boyunca 
hem saha içinde hem saha dışında 
karakterini ortaya koyarak şampiyon-
luğumuzda vermiş olduğu emeklerin 
için teşekkür ediyorum” dedi. 

SüPeR Lig’in 2. haftasında deplasman-
da Beşiktaş ile karşılaşan Antalyaspor sa-
hadan 4-2 mağlup ayrıldı. Karşılaşmanın 
ardından düzenlenen basın toplantısında 
Antalyaspor Yardımcı Antrenörü Meh-
met Aurelio açıklamalarda bulundu. Au-
relio, “Takımımız böylesine zor bir dep-
lasmanda Beşiktaş’a karşı bir mücadele 

ortaya koymaya çalıştı. İlk dakikada golü 
bulduk. Sonrasında Beşiktaş beraberliği 
yakaladı. Biz de şanslar elde ettik. Böyle 
zor bir deplasmanda mücadele etmek zor 
olabiliyor. Beşiktaş kalitesiyle 3 ve 4. golü 
buldu. Şimdi Hatayspor maçına odakla-
nıyoruz. Umarım kendi evimizde galibi-
yetle başlarız” ifadelerini kullandı.  İHA

ANTALYASPOR’UN yeni file 
bekçisi Kenan Piric, sergile-
diği performansla hedef tah-
tasına oturmuş durumda. 

Göztepe karşısında ilk kez resmi bir 
müsabakaya çıkan Boşnak kaleci, bu 
mücadelede kalesinde etkili bir atak 
görmemişti. Beşiktaş karşısında ilk 
11’de sahaya çıkan 30 yaşındaki file 
bekçisi 90 dakika sonunda kalesinde 4 
gole engel olamazken sergilediği per-
formans ile de eleştiri aldı. 

GEÇER NOT ALAMADI 

Antalyaspor, 2022-2023 sezonunun 
devre arasında Portekiz devi Benfi-
ca’dan kadrosuna kattığı Helton Leite 
ile yollarını ayırmaya karar vermiş, 33 
yaşındaki tecrübeli eldivenin boşluğu-
nu ise, Güney Kıbrıs ekibi AeK Larnaca 
forması giyen Boşnak kaleci Kenan Pi-
ric ile doldurmuştu. Ancak Piric’in per-
formansı ligin ilk iki haftası itibariyle 
taraftarlardan geçer not alamadı. An-
talyaspor, bu sezonun ilk haftasında, 
geçtiğimiz hafta sonu Corendon Airli-
nes Park’ta, Kenan Piric’in de eski takı-
mı olan Göztepe ile karşı karşıya geldi. 
Bu müsabakadaki düşük tempo ve Be-
şiktaş maçına kıyasla daha az pozisyon 
olması, kaleci Piric hakkında taraftarla-
rın ve Antalyaspor camiasının net bir 

fikir sahibi olmasının önüne geçti. An-
cak bu hafta oynanan Beşiktaş maçın-
da kalesinde 4 gol gören Kenan Piric, 
eleştiri oklarının hedefi oldu.

LEİTE’NİN YERİNİ ALAMAZ

Yediği dört golün yanı sıra, hatalı yer 
tutmaları ve kalesini yanlış zamanda 

terk etmesiyle taraftarların adeta ‘gö-
züne batan’ Boşnak kaleci için hem 
sosyal medyada hem de sokakta, ‘Hel-
ton Leite’nin yerini dolduracak kalib-
rede değil’ yorumları yapıldı. Boşnak 
file bekçisinin önümüzdeki haftalar-
da sergileyeceği performans, eleştirile-
rin haklılık payını da gösterecek. 1.92 

boyunda ve 30 yaşındaki kaleci, kari-
yerinde daha önce Bosna-Hersek ligi 
ekiplerinden Sloboda ve Zrinjski’nin 
yanı sıra, NK Maribor, Atromitos, Göz-
tepe ve AeK Larnaca formaları da giy-
di. Boşnak kaleci, 6 kez de Bosna-Her-
sek milli takımı ile sahaya çıktı. 
HABER MERKEZİ 

Kenan Pırıc
hedef tahtasında
Antalyaspor’un Güney Kıbrıs ekibi AEK Larnaca’dan transfer ettiği Boşnak

kaleci Kenan Piric, gösterdiği performans ile taraftarlardan tepki aldı

KeMeR’İN GuRuRu OlDu
Kemer Belediye pehlivanı Gür-

kan Balcı, bu yıl 64.’sü düzenle-
nen Kurtdereli Mehmet Pehlivan 
Güreşleri’nde üçüncü oldu.

Balıkesir’in Karesi ilçesindeki 
Kurtdere Mahallesi’nde düzenle-
nen Kurtdereli Mehmet Pehlivan 
Güreşleri’ne, bine yakın sporcu 
katıldı. Güreşlere katılan Kemer 

Belediyesi pehlivanı Gürkan Bal-
cı, başaltı kategorisinde kürsüye 
çıkma başarısı göstererek üçün-
cü oldu. Kemer Belediye Baş-
kanı Necati Topaloğlu, Kemer 
Belediyesi pehlivanı Balcı’yı elde 
ettiği başarısından dolayı tebrik 
ettiğini belirterek, başarılarının 
devamını dilediğini söyledi.  İHA

Gözümüzü 
hatay’a
çevirdik

Antalyaspor Yardımcı Antrenörü Mehmet 
Aurelio, Beşiktaş maçı sonrası yaptığı açıklamada, 
“Böyle zor bir deplasmanda mücadele etmek zor 

olabiliyor. Beşiktaş kalitesiyle golleri buldu. Şimdi 
Hatayspor maçına odaklanıyoruz” dedi

Mehmet Aurelio: “Böyle zor bir deplasmanda mücadele etmek zor olabiliyor”

Serik’ten iyi hazırlık
TFF 2. Lig kırmızı grupta yer alan Serik 

Belediyespor, Afyonkarahisar kampın-
daki hazırlık maçında Mazıdağıspor’u 
3-0 yendi. Yeni sezon hazırlıklarını sür-
düren Serik Belediyespor’un, Afyon-
karahisar kampı devam ediyor. Teknik 
Direktör Aziz Gökhan Geylani yöneti-
minde çalışmalarını sürdüren Serik Be-
lediyespor, 3’üncü lig ekiplerinden Ma-
zıdağıspor ile hazırlık maçı oynadı. 
Serik Belediyespor, 7’nci dakikada Berk 
İsmail ünsal, 39’uncu dakikada Cem 
ekinci ve 50’nci dakikada Alihan Kuba-
las’ın golüyle maçı 3-0 kazandı. Serik Be-
lediyespor ligde ilk maçını 1 eylül Pazar 
günü saat 16.30’da deplasmanda Anka-
ra Demirspor ile oynayacak.  DHA
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Türkiye’nin en önemli turizm destinasyonlarından ke-
mer’de tatilini sürdüren yerli ve yabancı misafirler, kemer 
Belediyesi Halk Plajında köpük partisinde eğlendi. Mustafa 
ertuğrul Aker Parkı içerisindeki kemer Belediyesi Deniz ka-
fe’de vakit geçiren yerli ve yabancı misafirler ile turistler, 
sıcak havada serinlemek için sahilde düzenlenen köpük 
partisine katıldı. Sahil bölgelerinin vazgeçilmez eğlencesi 
köpük partisinde hem serinleyen hem de eğlenceli anlar 
yaşayan turistler, organizasyonu düzenleyen kemer Bele-
diyesi’ne teşekkür etti.   KEMER BELEDİYESİ/BÜLTEN 

Türkiye Dağcılık Federasyonu lider-
liğinde gerçekleşecek etkinlik öncesi 
TODOSk üyeleri, Muratpaşa Belediye 
Başkanı ümit Uysal’ı makamında ziya-

ret etti. ekipten etkinlik detayları hakkında 
bilgi alan Başkan Uysal, tebrik ve başarı di-
leklerini iletti. TODOSk yönetim kurulu Baş-
kanı Hasan Altuntaş ise “Birlikte Antalya’mı-
zın doğası ve geleceği için işbirliği yaptığımız 
Muratpaşa Belediyesi’ni bu yıl Ağrı’da zirve-
ye taşıyacağız. Zafer Bayramımızı ülkemizin 
doruklarında karşılamaktan büyük bir gurur 
duyuyoruz” diye konuştu. Ağrı Dağı’na tır-
manış 27 Ağustos’ta başlayacak ve 1 eylül’de 
sona erecek. Türk ve Atatürk bayraklarıyla ve 
Muratpaşa Belediyesi bayrağı ve flaması 5 
bin 137 metredeki zirvede dalgalanacak.    
HABER MERKEZİ

AlAnyA sahillerinde caretta caret-
ta yuvalama alanlarından mayıstan 
itibaren kumun altına anne kaplum-
bağa tarafından gömülen yumurta-
lardan çıkan yavruların denizle bu-
luşma süreci devam ediyor. Özellikle 
yaz aylarında balık tutmak ve deniz 
keyfi yapmak için sahile gelenlerin 
attığı çöpler, nesli tükenme tehlikesi 
altında olan caretta caretta türü de-
niz kaplumbağası yavrularını olum-
suz etkiliyor. üreme alanlarındaki 
yumurtalarından çıkıp denize ulaş-
mak isteyen caretta caretta yavruları 
amatör balıkçılar ile yerli ve yaban-
cı kişilerin sahile attıkları içecek şişe-
leri, plastik bardak ve plastik atıkla-
rın içeni girerek telef olma tehlikesi 
yaşıyor. Caretta carettalar için 18 yıl-
dır Alanya’nın yeşilöz ve Uğrak ma-
hallelerinde gönüllü olarak aralıksız 
nöbet tutan çevreci Güldane Şahin, 
sahile atılan çöpler ve özellikle plas-
tik bardakların içine girerek denize 

ulaşmadan telef olması tehlikesi ya-
şayan caretta caretta yavrularını sü-
rekli kurtardıklarını aktardı.

Bazı amatör balıkçıların da caret-
ta caretta yuvalarının koruma ka-
feslerine zarar verdiğini belirten Şa-
hin, yetkililerden yardım isteyerek, 
“Bu bölgede bulunan otellerde ko-
naklayanlar ve sahile gelenler yiyip 
içtikleri çöpleri sahile atıyorlar. Maa-
lesef bu güzellikler çöp yuvasına dö-
nüyor. lütfen doğamızı, yeşilimizi ve 

mavimizi koruyalım. Bazen balık tu-
tan kişiler de ağlarını ve misinalarını 
denizde bırakıyor. yavrular bunlara 
dolanarak ölebiliyor. Balıkçılarımız-
dan da ricamız önceliğimiz caretta 
carettalar olsun. Biliyorsunuz ki bin 
yavru denize ulaşıyor ve biri yaşama 
tutunuyor. O caretta caretta 25-30 yıl 
sonra aynı sahillere yumurtlamak 
için geliyor. lütfen doğamızı koruya-
lım, doğamız bizim hayat sigortamız” 
dedi.  İHA

Muratpaşa 
zirveye çıkıyor
Muratpaşa Belediyesi’nin sivil toplum merkezi ASSİM’de faaliyetlerine devam 

eden Toroslar Doğa Sporları Spor Kulübü (TODOSK) üyeleri Zafer Haftası 
etkinleri kapsamında Türkiye’nin en yüksek zirvesi Ağrı Dağı’na tırmanacak

Tatilciler 
köpük 

partisinde 
eğlendi

ekOlOjik Araştırmalar Derneği 
(ekAD), Dünya Doğayı koruma Birli-
ği’nin (IUCn) nesli tehlike altında türler 
olarak kırmızı listesinde yer alan caret-
ta caretta türü deniz kaplumbağaları-
nın Akdeniz’deki en önemli yuvalama 
alanları Belek-Denizkent, Manavgat-kı-
zılot, kundu-lara, Fethiye ve Adana-yu-
murtalık’ta görev yapıyor.

ekAD gönüllüleri, Belek Turizm yatı-
rımcıları Birliği (BeTUyAB) desteğiyle, 
Tarım ve Orman Bakanlığı Doğa koru-
ma ve Milli Parklar Genel Müdürlüğü 
(DkMP) ile Çevre Şehircilik ve iklim De-
ğişikliği Bakanlığı Tabiat Varlıkları ko-
ruma Genel Müdürlüğü’ne bağlı yu-
valama kumsallarında her yıl mayıs 
ayından eylül sonuna kadar kaplum-
bağa yuvalarının kaydı ve yavruların 
yuvadan çıkıp, denize ulaşmasını kayıt 
altına alıyor.

25 YILDA 38 BİN YUVA,                             
1,5 MİLYON YAVRU

Deniz kaplumbağalarını izleme ve 
koruma Projesi’ni 1999 yılında baş-
lattıklarını belirten ekAD Başkanı Ha-
cettepe üniversitesi’nden Dr. Ali Fuat 
Canbolat, “Akdeniz’de nesli tehlike al-
tındaki deniz kaplumbağalarının en 
büyük yuvalama alanı olan 30 kilo-
metrelik Belek kumsalında 25 yıldır 
her yıl 4,5 ay kumsalda gönüllülerimiz 
görev alıyor. Çeyrek asırlık bu süreçte 
toplamda 38 bin yuvadan 1,5 milyon 
yavru deniz kaplumbağası denizle bu-
luştu” diye konuştu.

ekAD olarak bu yıl yumurtalık, la-
ra-kundu ve Fethiye bölgelerini ekle-
diklerini belirten Dr. Canbolat, kızılot’ta 
bu yıl 4’üncü, Belek kumsalında ise 
26’ncı yıla girdiklerini açıkladı. Fethiye 
ve Belek kumsalının Özel Çevre koru-
ma (ÖÇk) bölgesi olan 16 kilometrelik 
kısmında Tabiat Varlıkları koruma Ge-
nel Müdürlüğü’nün desteğiyle bu çalış-
maları yürüttüklerini anlatan Dr. Can-
bolat, “Bu yıl 25 nisan’da yuvalamalar 
erken başladı. yuva sayısı, 2021 yılında 
kırdığımız rekora yakın seviyede seyre-
diyor. Hatta şu an bile yuvalamalar tek 
tük devam ediyor ama yoğun şekilde 
yuvalardan yavru çıkışı yaşanan dö-
nemdeyiz. kızılot’ta yuva sayısı 2 bin 
50 civarında, Belek’te ÖÇk ve DkMP’ye 
bağlı iki alan var ve yuva sayısı 3 bin 
300’ü geçtik. 2021’deki 3 bin 800 yuva 
rekoruna yakın bir sayı olmasını bekli-
yoruz” dedi. DHA

Belek’te yuva  
sayısı 3 bini geçti

Fotoğraf sergisi Gedevet’te açılıyor

AlAnyA Belediyesi tarafından oluşturulan Siyah 
Beyaz Fotoğraf Sergisi, 25 Ağustos Pazar günü Gede-
vet yaylası Parkorman’da açılarak vatandaşların be-
ğenisine sunulacak.

Alanya Belediyesi kültür ve Sosyal işler Müdürlü-
ğü tarafından gönüllülük esasıyla vatandaşlardan 
toplanan ve dev bir arşive dönüşen Siyah Beyaz Fo-
toğraf Sergisi, kentin muhtelif yerlerinde vatandaş-
larla buluşuyor. Sergi; sosyal hayat, belgeler-fotoğraf 
arkası yazıları, ticaret, zanaatkarlar, turizm, düğünler, 
tarım ve spor gibi kategorilerle Alanya’nın geçmiş 
yıllarına dair çok önemli detaylar içeriyor. Uzun yıl-

lardır Alanya Turizm ve Sanat Festivali’nde yer bulan 
ve vatandaşların büyük bir ilgiyle takip ettiği Siyah 
Beyaz Fotoğraf Sergisi, 25 Ağustos Pazar günü Gede-
vet yaylası Parkorman’da kapılarını açacak. 

BAŞKAN ÖZÇELİK TÜM HALKI DAVET ETTİ

Alanya Belediye Başkanı Osman Tarık Özçelik, 
kent için çok özel ve büyük bir anlam ifade eden 
söz konusu sergiye tüm vatandaşları davet ederek, 
“Alanya’mızın eski günlerini yad etmek, hoşça vakit 
geçirmek için tüm halkımızı sergimize bekliyoruz” 
dedi.  HABER MERKEZİ

Sahildeki çöpler
canlıları etkiliyor
Alanya’da sahile atılan çöplerin içine girerek denize ulaşamadan telef olma 
tehlikesi yaşayan caretta caretta yavruları, gönüllüler tarafından kurtarıldı

Kepez’de yeşİl alan 
sayısı GİdereK arTıyor

kePeZ Belediyesi’nin ilçenin dört bir ya-
nına kazandırdığı kent parkları, şehir sakin-
lerine doğa içerisinde birçok sosyal aktivi-
teyi yapma imkânı sunuyor. Zengin yeşil 
dokusu, sosyal tesis imkânlarıyla Antalya-
lıların yanı sıra turistlerin de ilgisini çeken 
kepez’in kent parklarını, her yıl binlerce 
kişi ziyaret ediyor.  kepez Belediyesi, sınır-
ları içerisinde kalan kızılçam ormanları ile 
artık üretimin olmadığı fabrikaların yerleş-
kelerini ‘kent parkı’ düzenlemesiyle şehrin 
hizmetine açmıştı. ilçenin önemli bir me-
sire alanlarından biri olan Tek Sarnıç kent 
Parkı da, kocagöz imzasıyla şehre kazandı-
rıldı. Avni Tolunay Mahallesi Hürriyet Cad-

desi’nde bulunan ve 59 bin m2 alana sahip 
mesire alanı, kent sakinlerine çam ağaçları 
içerisinde aktivite yapma imkânı sunuyor. 
kocagöz döneminde yapılan ve parkı güzel-
leştiren su havuzu ise daha sonra yapılan 
tadilat çalışmasıyla kaldırılmıştı.

Başkan Mesut kocagöz, seçimlerden he-
men sonra kepez’in kent parklarının bakı-
mını, onarımını ve temizliğini yaptırdı. Bitki 
ve çiçek dikimiyle mesire alanlarının yeşil 
dokusu zenginleştirildi. Belediye başkanlı-
ğı döneminde de önemli yeşil alan yatırım-
larına imza atmaya hazırlanan kocagöz’ün, 
107 projesi içerisinde tematik parklar ve bo-
tanik park ta yer alıyor.  HABER MERKEZİ
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